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 Personal Information: 
 

 

- Name: Rasha Ahmad hamdoush 

- E-mail: rh06@au.edu.sy 

- Mobile: 0988079405 

- Languages: Ar (Native) & En (good) 

 Qualifications and Academic Background: 

- certificate at the intermediate health institution, Health Institution, Tartous, Syria(2006) 

- Bachelor's in economic/department of business administration, Tishreen University, Tartous, 

Syria (2011) 

Master- 's in economic/department of business administration, Tartous University, Tartous, 

Syria (2017) 

-PhD in economic/ department of business administration, Tartous University, Tartous, Syria 

(2020) 

 

 Academic Ranks and Administrative Tasks: 

- Lecturer since 2018 

- Vice Dean for Academic and administrative Affairs Faculty of Hospital Management / 

Al Andalus University. 
 
 Publications and Scientific Work:  

- The Effect of Inflation on Stock Returns by Applying on Damascus Stock Exchange.(2017) 

Journal  of Al Baath University. 

- The causes of organizational conflict and its effect on job alienation in the General Authority 

of Obstetrics Hospital in Tartous.(2019) Journal of Tartous University .  



- The effect of organizational conflict on job alienation in the General Authority of Al  Basel 

Hospital in Tartous- case study. (2018) International Journal of Social Science and 

Economic.  

- Studying The Styles of Organizational Conflict Management in the General Authority of Al 

Basel Hospital in Tartous- case study.(2018) Journal of Al Baath University.  

 

- Studying the causes of organizational conflicts between the employees of the General 

Authority of Al Basel Hospital in Tartous(case study).(2018) Journal of Tartous University.  

 

- The Impact of Job Alienation on Employee Performance Case Study of the Working Staff of 

Al-Basel Hospital in Tartous.(2021) Journal of Tartous University.  

The reality of the app - e  lication of th  quality of work life in public hospital of corona  pandemic    

An Applied Study on Public Hospitals in Tartous.(2022). Journal of Tishreen University  

-The relationship between Quality of Work Life and Employees Performance in Public 

Hospitals" A Survey Study on Public Hospitals in Tartous". (2022). Journal of Al Baath 

University 

-The Reality of the Application of Good Governance in Public Hospitals Case study of 

General Authority of Al-Basel Hospital in Tartous ,Quest Journals Journal of Research in 

Business and Management . 

- “The relationship between the degree of application of good governance and the performance 

of employees from the point of view of employees Case study of the General Authority of Al-

Basel Hospital in Tartous". International Journal of Religion IJOR 

  

 Vision: 

Together for  better educational future.... 
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 :المعلومــــــــــــــــات الشــــــــــــــــــــــــــــــــــخصية 

  رشا أحمد حمدوش:   ـمـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــالاســـ -

   rh06@au.edu.sy روني:ــــــــــــريد الالكتـــــــــــــــــــــــــالب -

 0988079405المحمـــــــــــــــــول: الهـــــــــــــــــــــــــــاتف -

 والإنكليزية العربيةــات:ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــاللغــ -

 المؤهلات والشـهادات العلميـة: 

 (2006، المعهد الصحي، طرطوس)شهادة في المعهد المتوسط الصحي اختصاص مخبر 

  (2011، جامعة تشرين، طرطوس، سورية)الأعمالإجازة في الاقتصاد/قسم إدارة 

 (2017، جامعة طرطوس، طرطوس، سورية)درجة الماجستير في الاقتصاد /قسم إدارة الأعمال 

 ( 2020، طرطوس، سورية)درجة الدكتوراه في الاقتصاد /قسم إدارة الأعمال 

  

 :الدرجات العلمية والمهام الإدارية

 2018 العام منذ مدرسة -

 .الأندلس جامعة/المشافي إدارة كلية والإدارية العلمية للشؤون العميد نائب -

 :ــــــة
ّ
شـــــــــــــــــــر والأعمال العلميـ

ّ
 الن

 (2017أثر التضخم على عوائد الأسهم دراسة تطبيقية على سوق دمشق للأوراق المالية.بحث منشور مجلة جامعة البعث) -

دراسة أسباب الصراعات التنظيميـة لـدا العـاملفي اـي الهيلـة العامـة لمالشـسل الباسـو اـي طرطـوس دراسـة حالـة.بحث منشـور مجلـة  -

 (2018جامعة طرطوس )

دراســـة أســـالية ادارا الصـــراعات التنظيميـــة لـــدا العـــاملفي اـــي الهيلـــة العامـــة لمالشـــسل الباســـو  اـــي طرطـــوس دراســـة حالـــة .بحـــث  -

 (2018البعث )منشور مجلة جامعة 

- The effect of organizational conflict on job alienation in the general authority of 

all Basel hospital in Tartous case study. بحـث منشـور International Journal of Social 

Science and Economic Research(2018) 



 

 

اب الـــوييسي دراســة حالــة الهيلـــة العامــة لمالشـــسل التوليــد اـــي طرطوس.بحــث منشـــور أســباب الصــرات التنظيأـــا وأثراــا علـــى الا  ــ   -

 (2019مجلة جامعة طرطوس )

 (2021تأثف  الا   اب الوييسي على أداء العاملفي.بحث منشور   مجلة جامعة طرطوس ) -

ـ - ة علــى المالشــسيات العامــة اـــي واقــت تطبيــق جــودا ااحيــاا الوييسيــة اـــي المالشــسيات العامــة اــي يــو جائحــة  ورو ـــا دراســة تطبيقيـ

 (2022طرطوس.بحث منشور  مجلة جامعة تشرين للبحوث والدراسات العلمية )

دراسـة العققـة بــفي جـودا ااحيــاا الوييسيـة وأداء العــاملفي اـي المالشـسيات ااح وميــة .دراسـة ميــحية علـى المالشــسيات العامـة اــي  -

 (2022مدينة طرطوس.بحث منشور  مجلة جامعة البعث )

-  The Reality of the Application of Good Governance in Public Hospitals Case 

study of General Authority of Al-Basel Hospital in Tartous  بحـث منشـورQuest 

Journals Journal of Research in Business and Management 

- The relationship between the degree of application of good governance and 

the performance of employees from the point of view of employees Case 

study of the General Authority of Al-Basel Hospital in Tartous  بحــث منشـور 

International Journal of Religion IJOR 

 ةالرّؤيــــــــــــــــــــ: 
 لمستقبل تعليمي أفضل.   معا  
 


